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Aan de heer E. Rincones 

Voorzitter ALV 

p/a Vondellaan 14 

Aruba 

 

SMOA / 080/ 16 mei 2020  

 

Geachte heer Rincones, 

 

Wij hebben uw brief gericht aan de Minister President mr. E. Wever-Croes, Minister van 

Onderwijs dhr. R. Lampe en Bisdom ontvangen. Wij wensen graag hierop te reageren. 

 

Wij wensen allereerst op te merken dat wij het jammer vinden dat u het nodig vond om een brief 

aan voormelden te verzenden waarbij u tevens onjuistheden naar voren brengt. Dit is niet in het 

belang van een goede relatie en het belang van Colegio Arubano. U had een gesprek met het 

bestuur kunnen aanvragen, maar laat dat achterwege. Wij hebben op 7 mei 2020 een brief 

ontvangen waarbij uitleg is gevraagd over het digitale systeem. Wij hebben uw brief 

doorverwezen naar de rector omdat deze verantwoordelijk is voor het dagelijks reilen en zeilen 

van Colegio. Zo ook  on-line onderwijs.  

 

Wij wensen erop te attenderen dat het bestuur degene was die in februari 2020 een vergadering 

met ALV had aangevraagd, maar dat ALV deze heeft gecancelled.  

 

U geeft aan dat sedert aantreden van het bestuur er weinig aandacht was voor het 

professionele  en onderwijsklimaat. Het bestuur weerlegt dat. Bij het aantreden van het bestuur 

bevond Colegio zich in zeer moeilijke omstandigheden, nl zonder rector. Aangezien het moeilijk 

was om een rector aan te trekken die zowel onderwijskundige als bedrijfsmatige kennis had heeft 

het bestuur, na overleg met Directie Onderwijs de taken verdeeld waardoor de bedrijfsmatige 

werkzaamheden door een niet-onderwijskundige kon worden uitgevoerd en de rector zich 100% 

kon inzetten op het onderwijs. Nadien is een rector aangetrokken die Colegio verantwoordelijk is 

met betrekking tot alle onderwijskundige aangelegenheden.  

Onlangs zijn er omstandigheden ontstaan die een effect hebben gehad op de school, nl Covid19 

en het ontslagname door de rector. Covid 19 heeft veranderingen meegebracht waarbij 

aanpassingen moesten worden gemaakt door het Rectoraat. Voor wat betreft de ontslagname van 

de rector, is dit een beslissing van de rector en wij wensen haar veel succes met haar nieuwe 

uitdaging. Het bestuur heeft de nodige stappen genomen voor het opvullen van de vacature en 

heeft dit uitbesteed aan Advance. 



 

Voor wat betreft uw punten, waaromtrent u geen enkel gesprek heeft gevraagd met het bestuur 

en ook gebaseerd zijn op stellingen of vermoedens die u heeft, kan het bestuur u als volgt 

informeren. 

 

- Het bestuur is altijd beschikbaar om ALV te woord te staan. Docenten dienen in principe zich 

tot de rector te wenden aangezien de rector belast is met de dagelijkse leiding. Indien docent niet 

akkoord is met de beslissing van de rector, kan de docent zich altijd richten tot het bestuur. 

- Voor de MR, is een concept opgesteld en diende uiteindelijk de ALV erover uit te laten. Echter 

brengt de MR met zich mee dat na inwerkingtreding de ALV ophoudt te bestaan. Hieromtrent 

kon van de zijde van de ALV geen beslissing komen. 

- U stelt dat het bestuur een rector zal aannemen die geen onderwijskundige ervaring heeft. Dit is 

onjuist. De sollicitatieprocedure zal worden afgehandeld door Advance (net als in het verleden). 

- U geeft aan dat er indicaties zijn van financieel wanbeleid. Dit wordt ten stelligste ontkent en is 

niet waar. De boeken worden gecontroleerd door een onafhankelijke accountantskantoor. WIj 

hebben geen enkele functie van een vertrouwenspersoon verwijderd. De verdere punten zijn 

onjuist vaag en moeilijk op te reageren. 

- U geeft aan dat het bestuur op de stoel van de rector zit en micro managed. Dit wordt ten 

stelligste ontkend en hoe u tot deze conclusie komt is een goede vraag. U geeft nog aan dat het 

bestuur direct contact heeft met ouders en leerlingen. Het bestuur kan u informeren dat alle 

stukken die binnenkomen naar de rector worden verzonden voor advies voordat deze bezwaren 

worden behandeld. 

- U geeft aan dat het bestuur twee andere stichtingen heeft opgericht ten behoeve van de behoefte 

van het onderwijs van Colegio. Dit is onjuist. Er is een tweede Stichting opgericht die zich bezig 

zal houden om meer gelden voor de Colegio te verzamelen. Dit zal juist ten behoeve van Colegio 

zijn.  

- U geeft aan dat het bestuur de school winstgevend wenst te maken. De ALV ziet over het hoofd 

dat Colegio jarenlang verlies lijdt. Dat de regering in tussen ook de subsidie heeft verlaagd, wat 

natuurlijk gevolgen voor de school met zich meebrengt. Het trachten om de Stichting financieel 

gezond te maken is juist een vereiste. Opmerking verdient dat op geen enkele moment is besloten 

dat de boeken duurder zullen worden. De prijzen zijn afhankelijk van de kostprijs. 

-U stelt dat het bestuur voor een onveilige werkplek bezorgd. Echter is het juist het 

tegenovergestelde. Er zijn juist vele wijzigingen gemaakt mbt de veiligheid van de werkplek. U 

stelt ook nog dat het bestuur de docenten en het personeel negatief, minachtend, bedreigend en 

hautiane behandeld. Dit wordt ontkend. Het bestuur heeft geen direct contact met het personeel. 

- U stelt dat het bestuur niet voltallig is. De statuten geeft aan dat het bestuur dient te bestaan uit 

minimaal 3 leden. Het bestuur voldoet hieraan. 

 

Het bestuur wenst te concluderen dat het op uw weg had gelegen om eerst uw ongefundeerde 

beschuldigingen, welke zo te zien op eenzijdige informatie berusten, op te nemen met het 

bestuur. U kunt altijd een vergadering verzoeken en dan agendapunten aangeven. 

 

Voor het bestuur is juist goed onderwijs vooral gedurende deze moeilijke periode van belang. 

Daar is online onderwijs voor noodzakelijk. De leerlingen mogen niet de dupe worden van de 

Covid19 crisis en het bestuur hoopt dan ook dat op korte termijn de school haar lessen kan 

hervatten, met inachtneming van de voorwaarden van DVG. 



 

Het bestuur hoopt dat de ALV voortaan direct met het bestuur communiceert in plaats van met 

buitenstaanders. Dat is op zijn plaats. 

 

Hopend u naar behoren te hebben geinformeerd, verblijven wij. 

 

Namens het Bestuur van SMOA 

 

 

Robert Croes, voorzitter 

 

Cc Minister President, mevrouw mr. E. Wever-Croes 

      Minister van Onderwijs  de heer dr. R. Lampe  

      Bisdom van Willemstad 

      Docentenkorps van Colegio Arubano 
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